VOLUSIA COUNTY SHERIFF'S OFFICE
INTERNAL AFFAIRS

REPORT OF INVESTIGATION

REPORT NUMBER: IA- 12-018
Part 1
. DAVID Investigation
All personal information contained in this report
is to be kept confidential per State Statute 119.07

PERIOD COVERED: 2008 102012

DATE REPORTED: May 24, 2012

SUBJECT(S) NAME: Lieutenant Brian Nardiello #1595
INVESTIGATING OFFICER:  Tnvestigator Glen Bennett #1452
BASIS FOR INVESTIGATION:

On February 26, 2013, Investigator Bennett searched Lieutenant Nardielio’s asgigned
vehicle for missing agsighed VCSO keys that was secured on Sheriff”s Office property.
In the trunk Tnvestigator Bennett located two pocket sizéd notepads, one notepad.had a
yellow cover and the other notepad hiad a white cover. These notepads are comrmonly
utilized by law enforcement officers in their daily: duties and they are provided by the
Sheriff’s Office. In one of the notepads Investigator Bennett abserved the namic, N
W with his date of birth and driver’s license number. The name Ml W was
known to Investigator Bennict: I ‘
S MR Upon firther investigation into the notepad’s Investigitor Bennett
found. the name, i MR, with her date of birth and address written above a
website, (RN (SENREMIN). A scarch of this website was done and it
was discovered that the ‘website advertises itself as an online dating service. At that point
Investigator Bennett had reason 10 believe Licutenant Nardiello may have accessed
ORI, - N s pcrsonal information using a law enforcement
database. (For copies of notepads see Tab- D,

On Febraary 27, 2013, & request through DHSMV was made for Lieutenant Nardiello’s
Driver And Vehicle Information Database (DAVID) history dating back to 2008, It was
decided to go back to 2008 since that covered the date range of the ifternal investigation.



On February 28, 2013, Investigator Bennett received the requested DAVID information
in an e:mail fiom DHSMV. Upon printing out the DAVID informsation, almost
immediately Investigator Bentiett cbserved the name, MNGSSESSSNR which during the
course of this investigation revealed she was SR
I PPN A preliminary
investigation ifito some of the names: révealed no law enforcenvent: activity connecting
them to Lieutenant Nardiello which is in ‘direct violation of the DAVID user agreement
and VCSO departrent directives,

Upon examining the data obtained from DHSMYV it showed Lieutenant Nardiello, after
obtaininig the personal information on select individuals he also compromised their
emergency contact information. The emergency cotitact informstion is only to be
accessed. if an individual is incapacitated and unable to provide information to either
rescue personnel ‘or law enforcement during an emergency. Accessing the emergency
contact information is a separate violation of Sheriff’s Office:policy-and state statute as a
misdemeanor violation.

search of liﬂicf:' :other names on the ‘printouts mvcaled ﬁeverai people

On March 6, 2013, Investigator Bennett served Lieutenant Nardizlio with an amended
Notice of Internal Investigation (041M0022.13) which contained additional charges
related to the possible DAVID violations, Investigator Bennett began to research the
names and information on the DAVID printouts provided by DHSMV.

(For official correspondence see Tab- B)

A copy of the Sheriffs Office “Florida DHSMV:DAVID Authorization and
Acknowledgement” with. Lieutenant Nadiello’s signature was obtained. This document
was signed by Lieutenant Nardiello and dated Noverber 11, 2011. '

(For Authorization and Acknowledgement see Tab- C)

The following interviews were conducted to ascertain a feason why Lieutenant Nardiello
may have had to access the individualy name and personal information in DAVID, Prior
to each interview a search of the individuals namie was vonducted nsing the Sheriff's
Office Records Management System (RMS) and/or the Computer Aided Dispatch (CAD)
system. The RMS and CAD database would indicate any law enforcement interaction
involving the individual within Volusia County. Furthermore, Investigator Bennett
researched the days and names that were enitered into DAVID to determine whether or
not Lieutenant Nardiello was on duty. On several occasions Iientenant Nardiello vwas
off-duty when he utilized Sheriff’s Office computer terminals to nccess persorial
information using the DAVID database.

On March.7, 2013, Investigator Bennett-and Sergeant Tatum conducted a recorded sworn
interview with —— - — . The
following is a summary of'that interview:




was asked if she knew Lieutenant Nardiello and she said she did: g

‘ IS, RN dcscribed her interaction with
Lieutenant Nérdiello as brief'and non work or law enforcemient related. MNP <aid
she was introduced to Lieutenarit Nardiello by a former deputy sheriff in the courtyard of
the administration building da——u—_—. Investigator Bennett asked NRml® if she
had any interaction with Lieutenant Nardiello while he was conducting official law
enforcement business, and she stated, “Not official, no.” SNSNEEEstdted Licutenant
Nardiello did cdll and leave a voice message on her office work phone. NN s2id
when she called himi back he'(Lieutenant Nardiello) asked if the two of them could go out
to lunch together. inismENS® remembered telling Licutenant Nardiello, “...ke asked if we
could go out to lunch sometime and I said we could £0 as ﬁ'zends to lunch and he said ok
and that was it. But he was asking me out-and I said no I said I could go out as friends
with you 1o hirich but nothing else so.”

Investigator Bennett asked NUMNS if she could recall a reason why Lieutenant
Nardiello would have entered her name into the DAVID database on June 21, 2012 af
8:24am, and she said she did.not know. SR explained to Investigator Bennett, 7
don’t understand why somebody’d be looking up my personal information no. That’s
kind of scary.” . -

On that same day when Lieutenant Nardiello accessed amsliii®’s personal information
in DAVID he also accessed her emergency contact information.

On March 8, 2013, Investigator Benuett and Sergeant Tatum conducted a sworn recorded
interview with GEEEIANSS:, Sy i i

The following is &

summary of that interview:

N vas asked if she knew Lieutenant Nardiéllo and she said, “Yes..As the
president of the Trailwood Homeowners Association.” Tnvestigator Bennett asked JE®
SR if she had any interaction with Lieutenant Nardiello. while he was: acting in his

official capacity as a law enforcemeit officer, and she replied, “No.

Investigator Bennett asked WSSENERK if she tecalled beinig stopped or contacted by
Lieutenant Nardiello on October 31, 2011 at2:56am, and she replied, “No.” alsmsumit
believed she may have been on vacation and she would not have been out at 3:00ami in
the morning.

On. March 8, 2013, Investigator Benneft and Sergeant Tom Tatum conducted a sworn
recorded interview with Uliemyiiwsny, amdeeiieh — -
amamgwmen. The following is a sumimary of that interview.



Aty statod she knew who: Lieutetiant Nocdicllo wis becaivi he was at one time
the Sheniffs Office linison assigned-to Envergency Support Fugiction 16/ (ESF 16) at the
Emergeacy Opetations Center (ROC). SumMimg steted when,the ESF 16 iy activated
persanine]. from differenit parts of the county government. come fogether and Tisntenant
Nardiello was there to:repiesent the Shefiff's Office. WasMammiieg was-asked how-many
times. did she work: with Lieutenant Nardieflo asid she ddvised, “I think he's been there
two maybe three times since he way selected as a represeitative for the ESF 16.”

hvestigator Bennett akod MUNMNNY if Lieytsnant Nudiello was het.supervisor in the

EQC and she said, “No sir

Wiy stated other then bricfly working with Ligutenznt Nirdiello. at the BOC she
may have taken calls from him while she worked ¢ - »
Senimwn however, she: did nat. recall his name from when she worked e———
Investigator Bentieti asked Ml if she could recall any official interaction, with,
Lieutenant Nardiello whilg e was workiiig and she steted, “No i, ”

Investigator Beanett askod Mumememmteg if'she could recall o resson why Lisuterait
Nardicllo would liave entered. her name into DAVID and sccesse lier petsorial
information on June 21, 26132 4t 9:03am and she:replied, “No sir] ean¥,”

On March 8, 2013, Tovéstigator Bennett and Sergomt Taturs condyited d & recorded sworn
interview with SEG—G—G—NG., o vosiiuit SMpE——— of the Trailwood
Townhome HOA: The following is'a siminiary of that intervisi:

Mmiiabioy stated he knew Lieutenant Nardiello s the Trailwood HOA President. i
ol 5ivised he niever hiad any contact with Lieutenant Nardiello while herwas actinig’in
his:offieial capacity a5 a laty enforcement offices. ,

Investigator Bennett questioned Wewsisl on the dates aid fiines his petsonal,
information was accessed through the DAVID database by Licutensnt Nardielio.
According to Lieutenant ‘Nardiello’s DAVID history he accessed bimminii’s
information thees tifes beginuing. on April 21, 2010 and ending on February 13, 7011,
When NEEWWIIRR was advised of the dates and tites he stited. that he was either on
vacation or slecping. Either way, WSS seid. tiat he had fio clue wWhy Licutenant
Nardiello would have accessed. his personal informsation, ‘

On March 11, 2013, Investigator Barmeit: sonducted & recorded swartt interview with
- — Thie.Follawing is.a

summaery of thet intérview:



TR v 2s 2sked if'she ever had any interaction with Lieutenant Nardiello while
he was acting in his official law enforcement capacity afid she réplied, “No.” m,
Wewmmiini stated the only interaction she had with Lieutenant Nardiello was with the

HOA when he was the President

Investigator Bennett began to question MmN ;1 reference to the dates and times
her personal information was accessed through the DAVID database by Lieutenant
Nardiello.  According to Lieutenant Nardiello’s DAVID history he accessed her
information starting on January 4, 2008 with the last entry being on February 13, 2011;
Lieutenant Nardiello accessed uumiyiiiiiiy’s personal information four times and on
one of those times he accessed her emergency contact iniformation.

On one of the questions regarding a specific date Lieutenant Nardiello obtained fuw
S personal information she replied, “..why would ke be running them (her
name) all these tiries... No. Oh my God.” And she also answered, “... Wow this is
scary.”

On March 12, 2013, Thvestigator chaett and Sergeant Tatum. conductedd a swom
recorded interview with - ' -

DY The following is a summary of that interview:

Sl . MR <t:tc shic kucw Licutenant Nardicllo
when he was a sergeant assigned to the VCSO New Smyrnd Beach District-5. Office.

R 25 asked if Lieutenant fN;’gr‘diéilo had any reason fo enter her name into
DAVID on February 7, 2011 at 7:13pm. #68 ' i

Y “ continued ‘s;-'ay'ing,' “ 'can‘-?t‘-' remember the month I kriow it’s

' W bu: there would be no veal reason to run

documented because R
my name.” Other than # N R
et SRR cou)d think of rio reason why Lieutenant Nardiello would
have accessed her personal information on DAVID.

Ammpmammiagy a5 dsked if she ever had any interaction with ,Licptgn_ant\fﬁg ar&ig’llg where

he made her feel uncomfortable and she referenced one evening. natsstesmindasisene
| * e SRR i

“...that particular night before I lefi he asked me if I had if I knew arny.single women and
I'told him yeah. but I don't think you'd like the same women I know Eecaus.e they go to
church with me and he told me to keep him in mind because he was laoking for a
woman.” Sergeant Tatum then ssked SN i that statement struck her as being

odd that he (Lieutenant Nardiello) wanted her to.set hiii up with somebody and (MINE—_Ng




S tated, “Yes: * When QRSN vas asked how that made hier feel she replied,
“I felt uncomfortable about it. I gota bad feeling aboutit.” :

Lieutenant Nardiello alse accessed umipm’s --eme§gkﬁdy gontact ‘onthe: sameé date he

accessed her personal-information.

On March. 13, 2013, Investigator Bennett and Sergeant Tatum conducted a swomn
recorded interview with IENENRANN, § . LAt o
. 1he fGHOWIng isa summary of that inferview:

WY s :tcd she knew Licutenant Nardiello as the Trailwood HOA President witing
chosbessmsinssinione . NamlBISR did remember Licutenant Nardiello calling her
on several occasions and asking her out-on a date; however, she: could not recall if she
ever gave Lieutenant Nardiello her phone number. Ms. Wilson stated he could have

gotten her information from SRS bt she was unsure.

Investigator Bennett asked WSSO if Licutenant Nardiello had ever stopped her in his
patrol car or come to her house for any type of law enforcement issue and she replied,
“No sir.” VNNENSG_GNG— did say she had 2 couple of interactions with law enforcement;
however, Lieutenant Nardiello ‘was nievet involvied in those interactions.  MEEEEM—
explained that, “He (Lieutenant Nardiello) has niever been involved in any fypé of traffic
Stop...or domestic call or anything like that,”

Investigator Bennett began to question NN in reference to the dates and times her
personal information was accessed through the DAVID database by Lieutenant Nardiello.
According to Lieutenant Nardiello’s DAVID history he accessed her iriformation starting
on November 25, 2009 with the last entry being on January 15, 2012. Lieutenant
Nardiello accessed diileg s personal information seven times and three of those
times he accessed her eriiergency contact information. Additionally, on two of those
times Lieutenant Nardiello was off duty when He accessed the DAVID database-to pbtain
s personal information.

Investigator Bennett asked WG if she had ever given Lieutenant Nardiello her fult
name or date of birth for anything and she said, “No, no I didn'r that’s why 1 think it’s so
unusual for him. 1o be you know researching my database or whatever you wanna cail
it... P'msorry but 1 just think it’s really kind of straige that he's ravining niy report so
Jrequently for no reason.”-

On March 14, 2013, Investigator Bennett and Serge&nt Tatum conducted a swormn
recorded interview with R vith the Volusia County Sheriff’s
Office: The following:is a summary-of that intetview:




e Tiewcnat Nariello s

Ia—— Va5 agked if he was aware on Januaty 18, 2008 :at.4:$8&rn_ Lieutenant
Nardiello, while off duty, entered his name into the DAVID database-and, Tep—-tn—
stated he was unaware. NI, . —— _

Tttt st RIS : <o stated he has never had atiy: official conitact with
Lientenant Nardiello while he was off duty:

On March 1 4, 2013, Investigator Be‘anett‘f anﬁ Sergeant 'I’atum conductqd A sworn

recorded interview with T —
S0 The following is a summary of that interview:

. ' , | R WY was asked if Lieutenant
Nardiello ever stopped her in ler cat or if she w involved in an incident where
Lieutenant Nardiello would have had 1o take official law enforcement action and she
replied, “No,” - T RN S A

I ientenant Nardiello entered tui

@Rummwiame into DAVID on December 25, 2008 at 7:50am.

On March 14, 2013, Investigator Bennett conducted a swoin recorded intérview with
‘ _ ‘ v RS, The
following is a sumfhary of that interviews




wambeye QUSSR ::(cd she kncw Licutenant Nardielio plnaiaumumetengms

] IR ot o to say she
met Lieutenant Nardiello when the shift.she was riding ‘with got together for dinner at a
Denny’s Restaurant. Prior to the ride along, MNMuNAEIMER said she never had any
official law enforcement contagt with Lieutenant Natdielio.

Investigator Bennett asked if she was aware Lieutenant Nardiello entered her name into
DAVID on February 1, 2011 at 7:33pm to obtain- her personal information and she said
she did not know. CHSMENERNNS added that side from doing the ride along she didn’t
know why he would obtain her personal infofraation. It should be noted that Lieutenant
Nardiello was off duty when he entered GSERRINENNGN 5 riame into DAVID.

Investigator Bennett asked - if Lieutenant Nardiello ever ask her on a date
ortalk to her socially and she stated, “During the dinner (at Denny’s) he asked for my
phone number but it wasn’t disclosed whether it was for recreational purposes or work
purposes.”

TInvestigator Bennett spoke to the Assistant District-5 ‘Commander Lieutenant T. Morgan
about the procedures for ‘the civilian ride along program. Lieutenant T. Morgan
explained that all civilian ride along requiests go through thé District-5 secretary and she
checks the persons name through the proper law enforcement databases. Copies of the
documentation from the database searches are attached to the ride along paperwork which
goes directly to Lieutenant T, Morgan for him to. review: Lieutenant T. Morgari then
approves or disapptoves the ride along candidate. Ifthe ride along candidate is approved
Lieutenant T. Morgan then gives the paperwork to the patol sergeafit of his choosing.
Lieutenant T. Morgan said there would be no reason a patrol sergeant would have to enter
a ride dlong’s name into the DAVID database because a criminal history chieck would
have been done prior to-them getting the ride along paperwork, -

P—

On March 14, 2013, Investigator Bennett and Sergeant ‘Tatum cpn'duct’c‘d a Sworn

recorded interview with Susahalieums stwnsl

B, Tfl‘le.deIGWingié a."'s'ummary of that mterwew -

Nemm s:id she kuew Licuten

anf Nardiello and recalled an incident when he was
ihvolved in his official duties e iy g e

SITE, MR did not rocall giving Lieutenant Nardiello her name or driver’s
license information that evening, | _

Investigator Bennett pointed out to Mimmlismyesy the date Licutenant Nardiello entered her
nante into DAVID which was November 1, 2010 4t 5:53am. Milampay was unable to
remember if that was when sommmesieii e —




On November 1, 2010 at'5 53am, Lieutenant Nardiello was off duty when he entered iy
S s name into DAVID-and accessed her emergency contact information,

On March 15, 2013, Investigator Benneit and Sergeant Tatum conducted a sworn
recorded interview with SN . The fo‘ﬂowmg is a summary of that interview:

O o asked if she knew Lieutenant Nardiello and she replled “No sir.”
Investigator Bennett showed m a photograph of Lieutenant Nardiello and
SN v 25 still unablé to tecognize him. WA stated that she has been
stopped by the police several times in the last fow years and each time she received a
citation. However; she did not recall any of those officers being: Lieutenant Nardiello.
Investigator Bennett asked M——— i she cver called the Sheriffs Office for any
purpose at all and she said, *“No. ”

Investigator Bennett bégan to giiestion m in reference to-the dates and fimes
her personal. informationn was accessed through the DAVID database by Lieutenant
Nardiello.  According to Lieutenant Nardiello’s DAVID history ke accessed her
information starting on December 30, 2010 with the last entry being on January 11, 2011,

" Lieutenant' Nardiello accessed n’s personal ‘information seven times and
three of those timeés hé accessed her emergency contaet information. Additionally, three
of those times Lieutenant Nardiello was off duty when he accessed the DAVID, database

to.obtain SINEGNENEEEN's personal information.

When WNSEEBNENENN vas questioned about whether or mot she remembered being
contacted by Lieutenarit Nardiello while in the performance of his. official duties, she

replied, “No. ™ _ o

On March 18, 2013, Investigator Bennett and Sergeant Tatum conducted A sworn

recorded interview with (RS,
The following is a summary of that inteiview:

MR said she knew Lleutcnant Nardmllo as the President and remdent of the.
TrallWood HO,A )

| ®. OEEEN said she never had
contact with Lieutenant Nardiello whilé he was condicting official law enforcement.
business.

S s asked if she recalled why Lieutenant Nardiello would have accessed her
personal information in the DAVID database on December 24, 2008 at 3:30pm and she
replied, “No.™



On March 18, 2013, Investigator Bennett and Sergeant Tatum conducted a sworn
recorded interview: with JEE————_E— R ' N ‘
WSRO, The following is a summary of that interview:

advised he never had interaction with Lieutenant Nardiello in an official law enforceiment
capacity. The only interaction Neiindemmgy had involved issues ‘within the HOA when
Lieutenant Nardiellc was the President. MMSmlmme® hiad. no idea why Lieutenant
Nardiello would have accessed his personal information.

Lieutenant Nardiello accessed Nmuliang’s personal information twice in DAVID, on
January 26, 2010 at 12:56pm and again on, October 29, 2011 at-6:46pm,

On March 18, 2013, Investigator Bennett and Sergeant Tatum conducted a sworn
recorded intervicw with VN P ' -
D, The followirig is a summary of that interview:

MM stated he knew Lieutenant Nardiello as the President of the HOA \ 4
_ SV VRN SIS /a5 asked if he ever had any interaction with
Lieutenant Nardiello while he was conducting-official law enforcement business and he
said no.

Lieutenant Nardielio entered. Slglll’s name into DAVID and accdssed his personal
information on February 13,2011 at 2:40am. SSEEMstated he wouldn®t have been
awake at that time of moming,.

On March 19, 2013, Tnvestigator Bennett conducted a sworn recorded interview with
M. Thi following is 2 summary of that interview:

SRR 125 asked if she knew Lieutenant Nardieilo and she stated she did not.
Investigator Bennett showed N picture of Lieutenant Nardiello and she was
uniable to identify him. il was asked if she recalled being inveolved in any

official police business with the Sheriff’s Office. (WNWIMNINSIY stated she was stopped
by police in her car a few years ago; however, the. officer that stopped her was not
Lieutenant Nardiello, :

10



Licutenant Nardiello entercd MOMMMBMN's name into DAVID and accessed her
personal information on June 25, 2012 at 9:40am. WIS stated she would have
been at-work on that date and time.

On March 20, 2013, Investigator Bennelt conducted. a swom ‘recorded interview ‘with

) . The following is
a summary of that interview.

SRR siated he knew Lieutenant Nardiello as the President of the Traitwood HOA.

: TR,  [nvestigator
Bennett asked MBS if he ever had any contact with Lieutenant Nardiello that involved
official law enforcement business and he said no.

Lieutenant Nardiello entered QMlllem®’s name into DAVID and acéessed his personal
information. on December 26, 2010 at 12:57pm and again on Feébruary 13, 2011 at
2:3%am. SRS stated he had no idea why Lieutenant Nardiello would have accessed
his personal information.

On March 21, 2013, kfnvesﬁg‘_atqr Bennett conducted a sworn recorded interview with
| _ W. The following

is a summary of that interview:

Wmage /25 asked if she knew Lieutenant Nardiello and she stated she knew him sy
. AR Vs asked if shie was ever involved, S in ony

official law enforcement business with Lieutenant Nardiello and she stated no. .

Oy advised Investigator Bennett she was involyed in a traffic accident on’

March 30, 2011 at approximately 3:25umh | ——
MR At the time of the accident Lieutenant Nardiello was &.Sergeant assigned
to the VCSO District-5 patrol division and. he responded to

RN s ccident.

M, Licutonant Nardiello was also

P’ . According to the Computer Aided Dispaich (CAD) printout, Lieutenant
ardiello dropped off SN, 2nd advised VCSO Dispatch he was clear from the
call at 6:48am, At 6:50am, Lieuteriant Nardiello entered AEMSENSSRSEEY s name into the
DAVID database and accessed her personal information. after he dropped her off at her
residence:

11



Invest:gator Bennett spoke to Lieutenant Westfall who advised, he completed. the
supervisors report form s accident. Lieutenant Westfall added he had no
reason to access the DAVID database since he had JMJENERMNEE's diiver’s license
which she provided to him for the report.

Sy made it clear to Investigator Bennett that Lientenant Nardiello had no
tawful purpose or reason to access her personial information using the DAVID database;

On March 21 2013, Investagator Bennett conducted a ‘sworn: recorded interview with
) . The following is a

summary of that interview:

R WRERNSANS 5:id she kncw Lieutenant Nardicllo mimuaimmmmmn

MBPIREIN s unaware of any lawful reason why Lieutenant Nardiello would have
entered her name into the DAVID databdse 6n October 22, 2011 at 7:10pm. On that date
and time Lieutenant Nardiello was off duty.

On March 21, f2(}13i?_ Investigator Bennett conducted a sworn recorded interview with

The following is a summary of that interview:

NN could not recall any timte Lieutenant Narchel]o would have taken any ofﬁolal law
enforcement action that would have resulted in him entering her name into the DAVID
database.

Investigator Bennett asked NG if she could remember if Lieutenant Nardieflo had
any lawful reason to access her personal information in the DAVID database on
December 25, 2008 at 7:51am and she replied, “No.”

12



On March 22, 2013, Investigator Bennett conducted a sworn recorded interview with
— B, The following is a

summary of tht interview:

 stated she knew Licutonant Nardiello esimpmsiammmsior

AR :t:tcd shé remembered seemg Lxcutanant Nardxello i ——
(o but could not recall if they - ever spoke to one another. U,

SR . 25 asked if she ever had any contact with Lieutenant Nardiello

RN 11 she stated. no.

Investigator Bennett asked mzf she could remember if chutenant
Nardiello had any lawful reason to access hier information in the DAVID database on
February'15, 2011 at 7:19 pm and she replied, “No... * It should benoted that Lieutenant
Nardiello accessed m 3 persona! and emergency information on
DAVID under her maiden name M L, e

NP ic maried to ARG  whosc personal

information was also accessed on January 10, 2017.

On March 26, 2013 Investxgator Bennett conducted a sworn recorded interview with
[ . The following is a summary of

that 1nterv1cw;,

T statcd

e NN soid she knew Lieutenant Nardiello as. the Prmdent of the
Trailwood HOA and has spoken to him on acouple of occasions
W vent on to say she never had any official law cnforocment contact thh
Lieutenant Nardiello

Investigator Bennett asked INMENNGRNND if she recalled any reason why Licutenant
Nardiello would have to access her personal information in the DAVID database on June
21,2012 at 12; 53pm, -and she said, “No. ”

Lieutenant Nardiello also accessed SUNMNMINNNG's c¢mergency confact information.

There was no law enforcement purpose for Lieutenant Nardiello to access (i
5 personal or emetrgency contact information.

13



Ot March 26, 2013, Lieutenant Eagan conducted a sworn recorded interview with Ay
MR by phone. The following is:a summary of the interview:

SNSRI [i: (o]d Licutenant Eagan he knew Lisutenant Nardiello by namie s an
employee of the Sheriff’s Office. During questioning ISR knew of no reason
why Lieutenant Nardiello would have accessed his name in the Driver and Vehicle
Information Database (DAVID) criminal justice database. TR explained he
has had no interaction with law enforcement or Lieutetiant Nardiello to dccess his niame
in the criminal justice database, DA s name was aceessed in the database on
January 2, 2008 at 0834 hours. VMR had no knowledge of any of his family
members having intetaction with law enforcement during the time frame Lieutenant
Nardiello accessed his petsonal information in the criminal Justice database.

It was revealed during the investigation that Lieutenant Nardiello accessed -.
BN : stepdaughter’s name and personal information in the DAVID: law
enforcement database. IINGESENINNNNY s arid 1is stepdaughter ‘s names are .on the same
vehicle registration. His stepdanghterwas identified 25 Mimtakaisy

On March 26, 2013, Lieutenant Eagan conducted & swom recorded interview with. S
S by phone Also present during the interview was her mother, NI
- The following is a summary of the interview:

I s the daughter of | _
- She is the Stspdaughter of RSN
m T s twenty-one (21) years old on Janiiary 2, 2008 at

0834 hours when Lieutenant Nardiello entered her name-in the DAVID 1aw eriforcenient
restricted use database.

During her interview MENNNNNNN kncw of o reason why her personal information was.
accessed by Lieutenant Nardiello. She has not had any contact with law enforcement or
Lieutenant Nardiello during the time frame he ran Her namie in the database.

After the phone interview, WS mother who was present during the phone
interview. realized a probable donnection with her daughter and Lieutenant Nardiello.
- and her friend GENEEEISN were roomutates in the Trailwood Townhomes
subdivision during the timeframe her persorial information was accessed in DAVID, 8.
@' personal information was also accessed in the database on January 2, 2008 at 0836
hours:
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On March. 26, 2013, Lxeutcnant Eagan conducted a sworn recorded interview with y 1
Mmemimy by phone. The following is a summary of the interview:

She told Lieutenant Bagan she knew Lxeutenant Nardiello as a scrgeant T

. During questioning Culiemsmm: knew of no reason
why Laeutenant Nardiello would have accessed her pameé in the Driver and Vehicle
Information Database (DAVID) criminal justice database, * explained she
had no interaction with law enforcement or Lieutenant Nardiello to access her riame in
the criminal justice database. minia@ had no knowledge of any of her family
members having interaction with law enforcement during the time frame Ljeutenant
Nardiello accessed her personal information. in the criminal justice database. Ljeutenant
Nardiello accessed NUEMENENG’s emergency contact information without a legitimate
and lawful purpose.

Accordmg to the DAVID audit report, Lieutenant Nardlello accessed NN s
name in the database on January 3, 2009 at 1932 hours: usifig her maiden name at the
time, MNNIEN. Based on the interview with 8 , it appears there was no
legitimate law enforcement putpose for Llcutenant Nardwllo to ‘access ’g
name from the restricted criminal justice database. It is suspected chutenant Nardlcllo
used the DAVID system for personal feasons.

On March 26, 2013, Licuterant Eagan conducted ‘a sworn recorded interview with
*‘by phone. The following is a suinmary of the interview:,

m She told Lieutenant Eaganlshe knew Lleutenant Nard:eillo by HAM as

an employce of the Shenff‘s Ofﬁce , ‘
' During questioning h knew
of no reason why Lieutenant Nardzello would have accessed her name in the
Driver and Vehicle Information Database. (DAVID) criminal justice database. NN
S cxplained she had no interaction with law enforcement or qutcna.nt
Nardiello to attempt to-access her name in the criminal Jjustice datdbase. W
had no knowledge of any of her family members having interaction with law enforcement.
during the time frame Lientenant Nardiello tried o access her personal information in the
criminal justice database.

According to the DAVID audit teport, Lieutenant Nardiello attempted to access dai.
m—— s name in the DAVID law enforcernent restmted driver’s license: database on
December 25, 2008 at 0752 hours. Based on. the interview with ——— it
appears there was no legitimate law enforcement purpose for Lieutenant Nardiello to
attempt to access JMMMNMENGN’s personal information from ‘the Testricted criminal
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justice database. It is suspected Lieutenant Nardiello used the DAVID system for

persornial reasons.

; March 26, 2013, Lieutenant Eagan conducted a.sworn recorded interview with Jmmm
SIS by phone. The following is a summary of the interview: :

- . I . He told
Licutenant Eagan he knew Lieutenant Nardiello. ) ' ‘
RSN [)uring questioning SRR kncw of no-reason why
Lieytenant Nardiello would .h'aye,. accessed: his ‘name in the Driver and Vehicle
Information Database (DAVID) eriminal justice database. Iy <xplaincd
he had no interaction with law enforcement or Lieutenant Nardiello to access his namein
the criminal justice database. TNYNEFEMANENY’ s riame w4s accessed in'the database on
January 10, 2011 at 0434 hours: RSN had no knowledge of any of his.
family members having intéraction with law enforcement during' the time frame
Lieutenant Nardiello accessed his personal information in the criminal Jjustice database,
Lieutenant Nardiello accessed Empsuymiinygaminh’s emergency comntact information
without a legitimate and- lawful purpose. Ti is suspected Lieutenant Nardiello used the
DAVID system. for personal reasons. '

On March 26, 2013, Lieutenant Eagan conducted a sworn recorded ifiterview with iy

A in the Internal Affairs office at the County Administration building in Del.and,
FL. The following is a simmary of the interview:

She .tolﬂ Licutenant Eagan she knew Licutenant Nardielio s iy
- . it During questioning WsSMSMew suspected Lieutenant
Nardiello accessed her name in the Driver and Vehicle Information Database (DAVIDY

criminal justice database because her husband, MSNSNIMMENS had parked their personal

vehicle in a handicapped parking space in front of the County Administration building in
Deland, FL. NN cxplained her husband has a legitimate disability and a

handicapped- placard to park in a handicap parking space,

NN told Licutenant Eagan she was sl N et ;
questioned about parking in the handicap parking space. After gues ioning, el
was told her husband was going to be called to verify her explanation. [EEGE-—_G.
explained she had no interaction with law enforcement or Lieutenant Nardiello to access
her name in the criminal justice database. NN name was accessed in the
database on June 21, 2012 at 1305 housrs. RN had no knowledge of any of her
family ‘members haviiig interaction with law enifotcement during the time frame
Lieutenant Nardiello accessed her personal information in the crithinal justice database.
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Lieutenant Nardiello accessed UMMM’ husband’s personal ‘information and
emergency contact information without a legitimate and lawful purpose.

On March 26, 2013, Lieutenant Eagan conducted a sworr recorded interview with e
@y phone. The following is a summary of the interview:

ORERERNY s the husband of " y - —
@M. He told Lieutenant Eagan he met Lieutenant Nardiello on one. occasion using
' IR,  [uring questioning IR
knew of no reason why Lieuténant Nardiello. would have accessed his name: in the
Driver and Vehitle information Database (DAVID) criminal justice database, TRNENNY
explained he had no intéraction with law enforcement or Lieutenant Nardiello to access
his pame in the criminal justice: database, MENNSNMER’ name was accessed in the
database on June 21, 2012 at 1309 hours, NWMNENES had rio knowledge of any of his.
family members having interaction with law enforcement during the time frame
Lieutenant Nardiello accessed his personal mnformation in the criminal justice database,
except some: concern over himi parking in 4 handicap patking space af the County
Administration building in DeLand, FL. Lieutenant Nardiello accessed uimmaniin’
‘emergency contact information without a legitimate and lawful purpos.

On March 26, 2013, Lieutenant Eagan conducted a second sworn fecorded immiéw with
RN in the Internal Affairs office at the County Administration. buildisg in
DeLand, FL. The followingis a summary of the interview:

ek —— MEgmee——  Six days later
Lieutenant Nardiéllo accessed Mnuumiinmmuim’ ::imcs in DAVID for an alleged
parking violation. There is no justification. fo have accéssed CRNTIUNNNY emergency
contact information from the DAVID system.

On March 26, 2013, Lieutenant Eagan conducted a swom récorded interview with My
@RpEby phone. The following is.a summary of the interview:

WM. e told Lieutendnt Eagan he knew Licittenant Nardiello | .y
. N e . _I)uiring'uquestioni‘ng . knew of

no reason why ‘I..icut'feﬁ'ant'" T@Qfdiclﬂlé‘ | \{_vouldj have accessed hiy namie in the
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Driver and Vehicle Information Database (DAVID) criminal justice database. Mim
R explained he had no interaction with law enforcement or Lientenant Nardieflo to
access his name in the crimifal justice database. (RN had no knowledge of any of
his family members having intefaction with law enforcement during the time frame
Lientenant Nardiello aceessed his personal information in the criminal justice database.

Accordingtp the DAVID audit report, Lieutenant Nardicllo accasscﬁ?m’sfname
in the DAVID law enforcement restricted driver’s license database on January 2, 2008 at
0839 hours. Based on the interview with iy, it appears there was no legitimate
law enforcement purpose for Lieutenant Nardiello to access Sumy’s niame from the
restricted criminal justice database. It is suspected Lieutenant Nardiello used the DAVID
system for personal reasons,

On March 27, 2013, Tnvestigator Bennett conducted a sworm recorded interview with

The following is a summary of that interview:

SN ;totcd she knew Lieutenant Nardiello when he wias a Sergeant amniag
St SU——————y [ Vostigator Bennett she never had any
interaction with Lieutenant Nardiello eRamlaie.  According to MWD
W, the only interaction she remembers having with Lieutenant Nardiéllo was
professional == R . '

The CAD printout also showed Lieutenant Nardiello had responded as a back-up unit.
According to the CAD ‘priritout, Lieutenant Nardiello- radioed he was clear of the scene at

2:18am. Investigator Bennett thén pointed out to ONEN 2t 2:19am Lieutenant

Nardiello entered her name into the DAVID database. Investigator Berinett asked i
TP if she could explain why Lientenant Nardiello would enter her niame into DAVID

to access her personal and emergency contact information, GuiEAREY replied, “No.

No he had no reason.” Investigator Bennett commented.that at the time he cleared the

call she was enmmagagat the Kentiicky Fied Chicken 50 why would Lientenant Nardiello

look at her emergency contact information, GHNTNENNEN then said, “There’s no

reason, ng.” :

B,  WONNENSWER s:id Licutenant Nardiello
responided Suaml ‘ S SRR cxjilained the two of them
talked little m however, at the end Lieutenant Nardiello asked her if
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she was single. GENESENNNE stated she immediately walked away from Lieutenant
Nardiello. Investigator Bennett asked [N how it made her feel that a
supervisor asked her such a question and RN rcplicd, “It was quite
uncomfortable.”. -

IR concluded the interview stating Licutenant Nardiello had 16 reason to
access her personal information in DAVID,

On March 27, 2013, Lieutenant Eagan conducted a.swornt recorded interview with e
WP Ly phone. The following is a summary of the inferview:

SN told Lieutenant Eagan he was a friend of Lieutenant Nardiello and MBS
met him through the Trailwoods HOA. MM — siintuanisminy

Pelmtitn. W questioned, NN 53 1ot awar of any reason why
Lieuteriant Nardiello would access his name in the DAVID criminal justice database.
RN suspected Licutenant Nardiello would access his nante as a background check

times ieutenant Nardiello arc pretty good fiiends
and he thought Lieutenant Nardiello was just doing a background check ENENNG—_—_——

Duting the interview NENSSNNNEwas specifically asked and answered that he had any
official law enforcement contact ‘with Eieﬁt&mant Nardiello. After the interview it was,
revealed Licutenant Nardiello had also accessed SENRMNSNN’s name in FCIC/NCIC while,
conducting a traffic stop on November 23, 2010. Lieutenant Nardiello had accessed -y
S name in the DAVID criminal justice database on thé same date as the traffic
stop at 0941 hours. While on the unrelated traffic stop, Lieutenatit Nardiello accessed
SN driver’s license number which he accessed in FCIC/NCIC approximately
one minute later, '

NN rciterated several times he and Li

Lieutenant Eagan conducted an interview with @iillem, who was also accessed in
FCIC/NCIC on the same traffic stop of Lieutenant Nardieflo on November 23, 2010 at
0938 hours. il told Lieutenant Eagan he remembered the traffic stop and
Lieutenant Nardiello gave him a verbal warhing for a cracked windshield. He: said he
does not know. SEENGESNENR, rio: was MMM with him during the traffic stop. amy
BB t0]d Lieutenant Eagan the only:ather person with him was his wife.

Based on a.review of the DAVID usage report, CAD call history of Lieutenant Nardiello
and swom recorded interviews with NSNERMNEE and SRR it is apparent Lieutenant
Nardiello-had no legitiniate law enforcement piirpose to access NN DAVI‘D or
- FCIC/NCIC. '
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On March 27, 2013, Lieutenant Bagan conducted a sworh recorded interview with
A by pLone. The following is a summary of the interview:

nSnR— t0]d Licutenait Eagan she did not know Liéutenant Nardielio and
had not had any law enforcement interaction with him. Sk said to her knowledge no one
from her family has had any law enforcement contact with Lieutenant Nardicllo. @y,
SmPEENRg s:id she and her husband owned a rental ‘property in the Trailwood
Townhomes subdivision, She said she and her husband have never lived in ‘the
subdivision and the townhome they own i the subdivision is an investment property they
rent out. She had no idea why Lieutenant Nardiello. would -access her nameé in the
DAVID criminal justice database on November 13, 2010 at 1426 hours.

According to the DAVID audit réport, Lieutenant Nardiello accessed. NN 's name
in the DAVID law. enforcement restricted driver’s license database on Noveriber 13,
2010 at 1426 hours. Based on the interview with RN, it appesrs there was no
legitimate law enforcement purpose for Li eutenant Nardiello to access MUNJIR"s name
from the restricted ¢riminal justice database. It is sugpected Licufenant Nardiello used
the DAVID system for personal reasons to access Trailwood Townhome residents’
personal information.

On Mareh 27, 2013, Lieuténant Eagan conducted a sworn recorded interview with @y
SR by phone. The following is a summary of the interview:

WS (0ld Lieutenant Eagan he did not know Lieutenant Nardiello and had not had
any law enforcement interaction with him. He said to his knowledge no one from his
family has had any law enforcement contact with Lieutenant Nardiello. SRMN__— said
he and his wife owned a rental property in the Traitwood Townhoiiies subdivision, He
said he and his wife have never lived in the subdivision and the towrihome they own in
the subdivision was an investment. property ‘they rented out. He had no idea why
Lieutenant Nardiello would aceess his name in the DAVID criminal justice database.

According to the DAVID audit report, Lieutenant Nardjello accessed (MIJM"s name
in the DAVID law enforcement restricted driver’s license database on November 13,
2010 at 1426 hours. Based on the interview with SR, it appears there was no
legitimate law enforcenient purpose foi Lieufenant Nardiello to access NN s name
from the restricted criminal justice database. It is suspected Lieutenant Nardiello used
the DAVID system for personal reasons to' siccess Trailwood Townhorie résidents’
personal information,
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Richard Sapp

On March 27, 2013, Licutenant Eagan conducted a sworn. recorded interview with

Richard Sapp by phone. The following isa summary of the interview:

Mr. Sapp told Lieutenant Eagan he did not know Lieutenant Nardiello and had not had
any law enforcement interaction with him. He said to his kniowledge no one from his
family has lad any law enforcement: contact with Lieutenant Nardiello. Mt.. Sapp ‘was
upset ‘with the fact that soméone -in law enforcement would access his name for no
legitimate purpose.

Lientenant Eagan found an arrest record in CAD that coincided with the accessing of Mr.
Sapp’s name. On November 24, 2011 at 1554 hours, Lieutenant Nardiello stopped and
arrested Mr. Sapp’s brother Michael Sapp for Driving While License Suspended
(DWLS). A few hours later Richard Sapp ¢alled the Sheriffs Communications Center
and requested to' speak with the arresting deputy, (Sergeant) Nardiello, Lieutenant
Nardiello received an MDC message at 2016 hours. Based on the new information, it
appears Lieutenant Nardiello’s access of Michael and Richard Sapp driver’s licerise
records ‘in the DAVID criminial justice database were for a legitimate law enforcement
purpose.

At a later date, Lieutenant Eagan informed Mr. Sapp of the new revelationi and
apologized for the inconvenience of the previous interview and contact..

On March 28, 2013, Lieutenant Eagan condugted a swom recorded interview withJiP
SN by phone. The following is a summary of the interview:

She told Licutenant Bagan she knew of Lieutenant Nardiello sk

During questioning MNRENEEWkiew of no reason why Licutenant Nardiello would have
accessed her name in the Drivet and Vehicle Information Database (DAVID) criminal
Justice database. W cxplained she had no interaction with law enforcement or
Lieutenant Nardiello to access her name in the criminal justice database; _’had
no knowledge of any of her family members having inferaction with law enforcement
during the time frame Lieuténant Nardiello accessed her personal information in the
criminal justice database,

According to the DAVID audit report, Lieutenant Nardiello accessed IR 1:nic in
the DAVID law enforcement restricted driver’s license .database on Magch 28, 2011 at
0042 hours. Based on the interview with NSNS, it appears there was no legitimate
law enforeement purpose for Lieutenant Nardiello to attempt t0.access her.-name from the
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restricted criminal justice database. It is suspected Lieuteniant Nardiello used the DAVID
system for personal reasons.

Deborah Palmer

On March 28, 2013, Lieutenant Eagan conducted a swom récorded interview with
Deborah Palmer by phone. The following is a. summary of the inferviews

Ms. Palmer did not know Lieutenant Nardiello and knew: of no reason why Lieutenant
Nardiello would have accessed her name in. the Driver and Vehicle Information
Database (DAVID) criminal justice database. Ms. Palmer explained she had no
interaction with law enforcement or Lieutenant Nardiello to access her name in the
criminal justice database. Ms. Palmer’s name was accessed in the database on Septeniber
9, 2011 at 2104 hours. Ms. Palmer had no knowledge of any of her family members
having interaction with law enforcemient durihg the time frame Lieutenant Nardiello
accessed her personal information in the; criminal justice database. She firrther explained
that she has not had a Florida driver’s license since 2001 due to medical reasons.

It was revealed afier the interview of Ms. Paliner that another Deborah Palmer from the
City of Deltona had been involved in a domestic dispute and her estranged husband had
been sought by law enforcement. CAD records show Lieutensnt Natdiello was working
overtime in the capacity of a road patrol supervisor in District 4 — Deltona duﬂng-j the titne.
frame¢ Ms. Palmer’s husband was being sought, Thersfore it appears there was a
legitimate purpose for (Se,rgeant) Nardiello to access the Deborah Palmer Histed above in
an effort to identify potential suspect locations.

On April 1, 2013, Lisutenant Bagan conducted & swomn recorded interview with i
Wby phone. The following is.2 summary of the interview:

N :1d his wife, g} arc rental property owners in the Trailwood Townhome
subdivision in Port Orange, FL. He told Lieutenant Eagan he has owned the townhome
for several years and knows Lieiténant Natdiello as the president of the Trailwood
Townhome HOA president. WuNusnsumme added Lieutenant Nardiello would not know
his wife, because she is not listed on the deed to the property nor was her name on the
HOA. He suspects Lieutenant Nardiello may have obtained his wife’s name from his
HOA monthly payment ffom his bill pay service. \UNNMSSSE said his and his wife's
names are on the'checks seft from the bill pay service. '

RN (old Lieutenant Eagan he had riot hiad any law enforcemient interaction with
Lieuténant Nardiello. He said to his knowledpe no one fom his family has had any law
enforcement contact with Lieutenant Nardiello. He said he and his wife'have'nevgr,']i'xred
in the subdivision and the propérty they own in the subdivision was an investment
property. He had no idea why Lieutenant Naidiello ‘would access his name in the
DAVID criminal justice database on December 21, 2011 at 1933 hours and January 15,



2012 at 1057 hours. Lieutenant Nardiello also tried. to access (i’ information
from the DAVID criminal justice datdbase af the same date and time he tried to access
RN s 12w enforcement restricted information,

According to the DAVID audit report, Lisutenant Nardiello atterapted to access &l
SN s name in the DAVID law enforcement restricted driver’s license database on
December 21, 2011 at 1933 hours and January 15, 2012 at 1057 hours when he was off
duty. Lieutenant Nardiello used ‘the law enforcement reason of Other and V"erify
Identity, respectively to attempt to access WUNINENNG s tianic. Based on the interview
with MSNNEE, it appears there was no legitimate Taw enforcement purpose for
Licutenant Nardiello to attempt to access MMSSSNN’s name from the testricted
criminal justice database. It is suspected Lieutenant Nardiello used the DAVID system.
for personal reasons to access Trailwood Townhome residents” personal information.

On April 4, 2013, Lieutenant: Eagan conducted a sworn recorded interview with SRy
e by phone. The following is a suimmary of the interview:

WA s married to: IYMENEENNNEN and they Gwn a townhome in the Trailwood
Townhome subdivision. During her interview [N knew of o reason why her
personal information was accessed by Lieutenant Nardiello. She has not had any contact
with law enforcement or Lieutenant Nardiello during the fime frame he entered her name
in the database. She does not know Lieuteniant Nardiello and she or any family member
has. not been contacted by Licutenant Nardiells, She said she Kas not been to the
Sheriff’s Records Section nor has she asked Lieutenant Nardiello to access her name in
the DAVID driver’s license database to see if his driver’s license was valid.

According to the DAVID audit report, Lieutenant Nardiello attempfed to access JN
SRR’ name in the DAVID law enforcement restricted driver’s lcerise: database on
January 15, 2011 at 1057 hours when he was off duty. Lieutenant Nardicllo ised the law
enforcement reason of Verify Identity to attempt to access WSSURNNEN'S name.
Lieutenant Nardiello also tried to access IRy information from the DAVID
criminal justice database at the samme date and tife he triéd to access VNS’ 2w
enforcement restricted information.

Based on the interview with NN, it appears. there was no legitimate law
enforcement purpose for Lientenant Nardiello to attempt to access (MSMESNNNN s name
from the restricted crithinal justice database. It is suspected Lieutenant Nardiello used
the DAVID system for personal reasons to access Trailwood Townhotne fesidents’
personal information.

On April 5, 2013, Lieutenant Eagan conducted a swom recorded interview with Siusle
NN by phone. The following is a summary of the interview:
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N is 2 former resident of DeLand, FL, |

_ _—— — ). She has since moved to
Pennsylvania with her husband.

During her interview MMNENNS knew of no reason why her personal information was
accessed by Lieutenant Nardiello. She has not had any contact with law enforcement or
Lieutenant Nardiello during the time frame heran her name in the database. Her personal
and emergency contact information was accesssd by Lieutenant Nardiello on January 15,
2012 at 1057 hours.

It should be noted that in a previous interview with another witness identified with the
same name but different spelling, NN, it was revealed she and her husband
ST h2ve owrnied and cuirently own dn investment property in the Trailwood
Townhomes subdivision, It is suspected Lieutenant Naidiello used the DAVID system
for personal reasons to access Trailwood Townhome residents’ personal information.

According to the DAVID audit report; Lisutenant Nardiello accessed SN s name
in the DAVID law enforcement restricted dtiver’s license database on January 15, 2011
at 1057 hours. Lieutenant Nardiello used theilaw enforcement reason of Verify Identity
to attempt to access NN s name. Based on the inferview with M nd
the fact that Lieutenant Nardiello was off duty, it appears there was no legitimate law
enforcement purpose for Lieutenant Nardiello to access \WMESNNEN's name from the
restricted criminal justice database,

Investigator Bennett conducted a swomn recorded inferview with
iy by phone. The

On April 9, 2013,

following is a summ:ary of the interview:

SN stated she knew Lieutenant Nardiello through a mutual friend. SN
* went on'to say they had all gone out together socially on two occasions. SRR
WONPRS v/as asked if she. ever had any interaction with Lieutenant Nardiello while he was
acting in his official law enforcement capacity and she stated, “No I have not. " -

gy v/:is asked if Lieuténant Nardiello would have any reason to enter her
name into the DAVID database and she replied, “No he wouldn’t ” Investigator Bennett
asked ONIENEBENNERD if she recalled a reason why Licutenant Nardiello would. have
entered her name into the DAVID database on October 10, 2011 at 11:30pm, and she
stated, “No I'do believe I was in'Orlando that weekend for Halloween Horror Nights.”

Investigator Bennett asked GNMNEMBNgN. if 4t anytitme when you were: at these social

events did Lientenant Nardiello ever make her feel ﬁhcomfnrtéble and she :@pi-ied, “He's
weird. I don’t know how to explain it he just comes off very antisocial and strange; He
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doesn’t look at you directly he just and if he does he's staring at you when youfr‘e not
looking at him.” '

It should be noted Ljeutenant Nardiello. not only accessed AENERERNEN s personal
information on October 10™ but he also accessed her emergency contact information.

On April 18, 2013, Lieutenant Bagan conducted a sworn recorded irterview with il
@D by phone. The following is a summary of the interview:

MRS did not know Lieutenant Nardiello and knew of no reason why Lisutenant
Nardiello would have accessed her name in ‘the Driver and Vehicle Information
Database (DAVID) criminal justice database. (QMBEENEMS cxplained she had no
interaction with law enforcement or Lieutenant Nardiello to access her hame in the
criminal justice database. WMWY name was accessed in the database on July 5,
2012 at 1439 hours. NS }ad no knowledge of any of her family members having
interaction with law enforcement duririg the tite frame Lieuténant Nardiello ‘accessed.
her personal information in the crirhingl justice database.

IRy told Licutenant Eagan she had posted a singles ad 'on the dating website,
Wil = She said the listed city and state for the ad was Gulfport, MS. .
I cxplained she moved frony Mississippi to Florida in October 2010 and in F ¢bruary
2012, she moved to Michigan where she has resided ever since. BRI expressed
concern that Lieutenant Nardiello would scoess her namse in.the DAVID ctimirial justice
database while sheé lived in Michigan. '

According to the DAVID audit teport, Lieutenant Nardiello accessed WNNSENNNY’ name
in the DAVID law enforcement restricted driver's license database an July 5, 2012 at
1439 hours. Lieutenant Nardiello used the law enforcement reason of Performince of
Specific Agency Function to access Wi’ name. Based on the interview ‘with (W
@, it appéars there was no legitimate law enforcement purpose for Lieutenant
Nardiello to access MMM’ name from the testricted criminal justice database. It is
suspected Lieutenant Nardiello used the DAVID system fot personal reasons.

On April 18, 2013, Lieutefiant Eagan and Tnvestigato Glen Bennett conducted a swom
recorded interview with U ot Sk

@, DeLand, FL. The following is:a summary of the interview:

M told irvestigators he remembered Lieutenant Nardiello from having sold a
truck to him on July 2, 2012. He is & car salesman who wotks at the SUSNREGGEGG_G_—_—-
dealership. iSSP checked the WMMEENINNR busincss records and verified his
suspicions and confirmed he sold Lieutenant Nardiello-a new 2012 Chevrolet Silverado
1500 extra cab, blue: He said the sales transaction occurred July 2, 2012 at 1840 hours.
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The sales invaice indicated Lieutenant Nardiello paid cash for the new truck includin g his
trade-in of a 2009 Chevrolet Silverado. Lieutenant Nardiello paid the balance due on
delivery fee: of $9980.44 with chieck tiumber 2613 which is. drawn on his personal bank
account from Wachovia Bank. :

MY did not know Lieutenant Nardiello personally and knew of no reason why
Lieutenant Nardiello would have accessed his name in the Driver and Viehicle
Information Database (DAVID) criminal justice database. (MUY cxplained he had
no interaction with law enforcement or Lieiiteriant Nardiello to entér his name ‘in the
eriminal justice database. MENEMMENg's name was accessed in the database on July 2,
2012 at 1342 hours. NN had no knowledge of any of his family members having

Interaction with law enforcenent during the time frame Lieutenant Nardiello accessed his
personal information. in the ctithinal justice database.

According to the DAVID audit report, Lieutenant Nardiello accessed RNy 's name.
in the DAVID law enforcement restricted driver’s license database on Tuly 2, 2012 at
1342 hours. Lieutenant Nardiello used the law enforcement reason of Performance of
Specific Agency Function to access MEllJllp’s name. Based on the interview with
] W, it appears there was no legitimate law enforcement purpose for Lieutenant
Nardiello to access WY s name from the restricted criminal justice database. It is
suspected Lieutenant Nardiello used the DAVID system for personal reasons,

On April 18, 2013, ,Ijieutenant:"Eaggg and Inves_'tifg;aftor Bﬁnnett conducted a sworn

recorded interview with MNSIENNEENNY ot the W
. Tiic following is & summary of the interview:

ISR s 2 bank manager WMSNANNNERN.. She toid investigators. she. did

not know Lieutenant Nardiello and knew of no retson why Lieutenant Nardiello would

have aoccessed her name in the Driverand Vehicle Information Database (DAVID)
criminal justice database. WSS explaincd she had no interaction with law
enforcement or Lieutenant Nardiello to access her name in the eriminal justice database.

M 2 c was accessed in the databaseon July 5, 2012 at- 1439 hours. gl
BN h2d no knowledge of any of her family members having interdction. with.
law eriforcement during the time frame Lieufenant Nardiello accessed her personal

information in the ¢riminal justice database.

MmnEntm—— t0ld investigators she was the branch manager of a bank SN

MR during the time frame Licutenant Nardiello accesséd her
name ‘in the restricted criminal justice datdbase. She said Lieutenant Nardiello’s
photograph looked familiar and thought he may have been a customer from the SIS
branch bank. She told investigators: the only interaction she had with law enforcement
was with City of DeLand Police Department haridling calls for service st
Wi Licutenant Nardiello was assigred to the Records Section in DeLand, FL during
the same time frame.
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According to the DAVID audit report, Licutenant Nardiello accessed (lNGGG—G—G—_iy’
name iri the DAVID law enforcemeént testricted drivér’s license database on July'5, 2012
at 1439 hours, Lieutenant Nardiello used the law énforcement reason of Performanee of
Specific Agency Function to access NN’ name. Based on the interview
with ISR, it appears there was no legitimate law enforcement purpose for
Lieutenant Nardiello to access Jiig BN’ name from the restricted criminal
justicé database. It is suspected Litutenant Nardiello used the DAVID system for
personal reasons.

On April 19, 2013, Lieutenant Eagan conducted a sworn recorded interyiew with (R
WIS by phone. The followingis a surmary of the interview:

WEENEDis a former resident of Volusia County and had. no idea who Lisutériant
Nardiello was. ‘He told Lieutenant Eagan he or any family member has not been
contacted by Lieutenant Nardiello. He said hé has not been to the Sheriff’s Records
Section nor has te asked Licutenant Nardiello to access his namie in thie DAVID driver’s
license database to see if his driver’s license was valid.

According to a DAVID audit report, Lieutenant Nardiello accessed NN s name in
thie DAVID law enfofcement restficted driver’s license database on.June 21,2012 at 0821
hours. He ran NENSENENN’s name seconds affer accessing QMMMNNNEN's name in the
same criminal justice database. NS was identified as aliyiagRENG—_GG

whom Lieutenant Nardiello asked out fo lunch sometime in 2012, Lieutenant Nardielio
used the law enforcement reason of Training to access MM and NN "s nomes. 88
and i are no relation to one ancther. Based on the interview: with SN, it
appears there was no legitimate Jaw enforcement purose for Lieutenant Nerdiello to
access NN s name fiom the restricted criminal justice database, It is suspected
Licutenant Nardiello used the DAVID system for personal reasons.

On April 19, 2013, Lieutenant Eagan, conductéd a sworn recorded interview with sl
@ by phone. The following is a summary of the interview:

__ DR SO was tot aware. of any ressoni why
Lientenant Nardiello would have accessed his name in the Driverand Vehicle
Information Database (DAVID) criminal justice database. MENMEEENINY explained he
had no interaction with law enforcement or Lieutenant Nardiello to access his name in the
criminial justice database. NN had no knowledge of any of his family members
having interaction with law enforcement during the time frame Lientenant Nardiello
accessed her personal information in the criminal justice database.
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According to the DAVID audit report, Lieutenant Nardiello accessed RNSNEND’s
name in the DAVID law enforcement restricted driver’s license database on June 28,
2012 at 1119 hours. Based on the interview with |, it appears there was no
legitimate law enforcement purpose for Lieutenant Nardisllo to access TR 5
name from the restricted criminal justice database. Tt is suspected Lieutenant Nardiello
used the DAVID system for personal reasons to access L ]
SRR peisonal information.

! . . ) ) . 5
On Aptil 19, 2013, Lieutenant Eagan-conducted a sworn recorded interview with [N
SR by phone. The following'is a summary of the interview:

. NSRS wos not aware of any reason why
Lieutenant Nardiello ‘would have accessed his name in the Dfiver and Vehicle
Information Database (DAVID) crimitial justice database. AuG——_G—___— explained he
had no interaction with law enforcement or Lieutenant Natdiello to access his name in the.
criminal justice database. NN had no knowledge of any of his family members.
having interaction with law enforcement during the time frame Lieutenant Nardiello
accessed het personal information in the eriminal justice database.

According to the DAVID audit report, Lisutenant Nardiello accessed MmNy
name in the DAVID law enforcement restricted driver's loense database on Jine. 28,

2012 at 1174 hours. Based on the interview with S i appears. there was no

legitimate law enforéement purpose for Lieutenant Nardiello to access RN s
name from the restricted criminal Jjustice database. It is suspected Lieuteniant Nardiello
used the DAVID system for personal reasops to access YNEMEURGEUNGNINENY
GRS o1 sonal information,

On April 22, 2013, Investigator Bennett conducted a sworn recorded interview with
RN 'y phone. The: following is a-summary of that interview:

T, stated that she did not know Lieutenant Nardiello. RN ot
on to say that she has never lived in. Volusia County and had only been there one time for
a fuperal approximately six years ago. i 'advised that she was. never
stopped by the police nor did she ever file a police: report while she was in Volusia
County.

Investigator Bennett asked WSS if she could recall a reason why Licutenant
Nardiello would have entered her name irtto the DAVID ditabase on Deceritber 23, 2011
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Tt should be noted that at that time and :day‘-Lim'tenant- Nardiello' was off duty when he
accessed NN personal infotmation in DAVID,

On April 22, 2013, Lieutenant Eagan re-contacted N to inquire if Seml
bt 1:2d beeri an employee of RN, M
P told Lieutenant Eagan that JSNNED 11ad been atl employee of VNN

NN She roferred Licutenant Eagan to speak with N,

On .Apﬁl 22, 2013, Lieutenant Bagan met-with il bank: manager at. i

R SR MR to]d Licutenant Eagan Ny
had been a personal banker with Wl p ' M. She has since
resigned from her position due to a medical illness in her family. NG believes
SRRApEN rclocated to her native Columbia or may be living in the Clearwater/St.
Petersburg arca. NN s2id she would attempt to contact [N -nd

have her call Lieutenant Eagan.

On April 24, 2013, Hivestigator Bennett conducted a swom interview with NS
by phone. The following is-a summary of that interview:

. TERENE advised that he and his wife PN both owned a townhome in
Trailwood. GBS stated he knew Lieutenant Nardicllo as the HOA President and
only dealt with him on HOA matters. W informed Investipator Bennett he never
had contact with Lieuteniant Nardiello while he was acting:in his official capacity as a law
enforcement officer, .

Investigator Bennett asked WS if be could recall a reason why Lieutenant
Nardiello would have entered his and his wife’s name into the DAVID database on
December 21, 2011 at 7:24pm. WSS stated he believes Lieutenant Nardiello may
have been looking to find their new mailing address. NSNS went on to say around
that date and time he and his wife moved out. of their townhotie in the. Trailwood.
subdivision. G continued by saying the HOA. was placing a lien on the
townhome for past HOA dues and SNSRI believes Lieutepant Nardiello miay have
been. looking for his new address to send the paperwork. Not long after that December
date, RSN stated he received thie paperwork inteference to the lien.

Lieutenant Nardiello-accessed Sl and SN s personal information on Deceraber
21,2011 at 7:24pm-when he was off duty,

On_April 25, 2013, Investigator Bennett conducted a swom recorded interview. with
_ BB by phone. The following is-a summary of that interview.




N s maiden name is W and at present time she resides in the Jacksonville,
FL area. Priorto getting marricd, NN resided in Edgewater, FL and she was

employed at (REENENEGEGGGEGD——

MR 25 asked if she was ever contacted by Lieutenant 'Na@vtr'c‘{i;sﬁlk‘;‘n= while he was
acting in his official capacity as a law enforcement officer and she replied, “Never.”
Investigator Bennett advised M hc Lad come across the name SANMNN.Y
W with a date of birth and address in Lieutenant Nardiellos. notepad. Investigator
Bennett asked if the information in the notepad was hers and she replied “Yes ir is.”
Directly under the name WNEMNNNN, v2s the address an addiess in Edgewater,
FL. NN 25 asked if she recalled that address and she replied, “Yes.” sl
W continued to say, “Yep I lived there when I came back from Tacoma,
Washington.”

Investigator Bennett explained to MENNNNNNE that written undemneath her name and.
address was a website called SEERENSNIWN. Tnvestigator Bennett asked @im.
Sipman if she ever had 4 profile-on that dating website and she said, “Yes I'did. It's been
a few years.” NI idded that she was on the datihg website just after she was
divoreed around 2011. Investigator Bennett clarified by asking uimgmp, “OK so
you re living in Edgewater at thai address and you were or. you had a profile on N

i correct?” RN veplicd, ' Yes 1 did,”

W vas asked if on Februaty 1, 2011 at 8:10pm would Lieutenant Nardiello
have a reason to access her personal information using the DAVID ditabase and she
replied, “No.” Investigator Bennett went on to ask if NN was iticapacitated for
any reason on that date because Lieutenant- Nardiello also accessed her emergency
contact information and WIRESMSNNE replied, “No huk uh, nope.” NG addcd,
“No I haven't beernt in an.aceident God sthee probably 1994 and that-was out of state in
Pennsylvania.” At the.conclusion of the interview NUSNNMIN explained, ©...[ Jjust
don’t know, don’t recognize him don’t recall anything i’s Kind of creepy.”

It is important to point out Lieutenast Nardiello accessed SRENNNNNEN s pecrsonal
information during his shift on February 1, 2013 at 8:10pm. Lieutenant Nardiello
continued to access WNMMMMNENNs personal information and emergéncy contact.
information until February 2, 1013 at 4:11am. Lieutenant Nardiello never entered any-
other name during that time frame. It was apparent that Lieutenant Nardiells accessed
s personal dnd emergency contaet information for personal reasons.

On April 26, 2013, Investigator Bennett conducted a sworn recorded interview ‘with
SRR b plione. The following is a summary of that interview:

e 155 asked if she knew Lieutenant. Nardiello and she replied “...no.”
MR t:tcd she never had any contact with Lisutenant Nardiello while he was
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acting on his official capacity as a law enforcement officer. NGNS ncver filed

a police report nor 'was she éver stopped in het car by Lieutenant Nardiello. Investigator

Benneit asked NSNS if she could recall a reason ‘why Licutenant Nardiello
- would have accessed her personal information in DAVID and she teplied, “No.”

It should bé noted that on December 23, 2011 at 7:24pm, Lieutenant Nardiello was. off
duty when he accessed VUSRS’ < personal information in DAVID,

On April 26, 2013, Ihv-es,ti_'gatpr' Bennett conducted a sworn recorded. interview with
AV by photie. The following:is-a summary of that iriterview:

MRS’ maiden name was NN and she presently resides i the City of
Latgo, FL. MG was asked if she khew Lieutenant Nardiello and she stated, “No, *
SRR xplained she had otily been in Volusia County once in her life when she
drove through with a friend on her way to St, Augustine. PN w25 asked if she
ever had any contact with Lieutenant Nardiello while he was acting in his official
capacity as a law enforcement officer and she replied, “No. '

Investigator Bennett asked N i Licutenant Nardiello would have a reason to

access her personal information it DAVID on Décerbet 23, 2011 at 8:25pm and she
said, “No not at.all.”

It should be noted that Lieutenant Nardiello was off duty when he accessed NN =
personal information in DAVID,

On April '2'9?‘ 2013, Im)cs‘ti-gfz_ao; Bennett conducted a sworn ‘recorded interview with
B by phone. The following is a summaty of that interview:

O s 1vas previously married to a man whose Jast name was TR,
and she has resided in Martin County, FL since 1983, i stated she comes to
Volusia County'twice a year for the NASCAR races.at Dayiona Beach. SN went
on to say during her trips to Daytona Beach she had never been contacted by law
enforcement and she did not know Lieuteriaiit Nardisllo..

Investigator Bennett asked WNGJEMEMP if she could recall a reason why Lieutenant
Nardiello would have accessed her personal information in DAVID on December 23,
2011 at 8:25 pm and she replied, “No on that day I was in Hazel Green, Alabamu
enjoying my holiday vacation.”

Licutenant Nardiello was. off duty when he accessed (MNP s personal information
in DAVID,
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On April 29; 2013, Investigator Bennett conducted a swom recorded ititerview with
IR by phone. The following is a summary of that interview:

VNN stated she resides in the City of Naples, Florida and she was in Volusia
County one time when her family visited the Hilton Hotel in. Daytona Beach. -
NN wcnt on to say she was never contdoted by police while she was in Volusia
County and she did not know Lieutenant Nardiello. Investigator Bennett asked W
MUMNNIIN i Licuteriant Nardiello would. have a reason to enter her name into the

DAVID database and shie replied, “No. "

Lieutenant Nardiello accessed "s personal information on December 23,

2011 at 8:24pm when he was offduty o
‘Gary Biirwen

On May 2, 2013, Lieutenart Eagan cenducted a sworn recorded interview with Gary
Burwen by phone. The following is a summary of the interview:

Mr. Burwen told Lieuteriant Eagan he remembered being stopped by a deputy in late
2010 on US 1 in the area of New Smyma Beach Airport. He said Lieutenant Nardiello
stopped him for a cracked windshield and gave him a verbal warning for the violation.
Lieutenant Nardiello dccessed Mr. Burwen’s name in FCIC/NCIC verifying his driver’s
licenses in Florida and New Hampshire were valid. Because Lieutenant Nardiello ran
RN s name while on the traffic stop with Mr. Burwen, Mr. Burwen was
questioned if anyone else was with him during the traffic stop. Mr. Burweri told
Lieutenant Eagan his wifé was with him. He was asked if he knew L X
SRANPENENS: M:r. Burwen did not know NRSENEENS ot was NN riding with
Mr. Burwen. Mt. Burwen had no idea why Lieutenant Nardiello would accegs (il
W' name while on a traffic stop with him. Mr. Burwen added he had recently
moved to Florida in 2010 and only knows a few people from the Edgewater afea where

he lives,

On May 2, 2013, Investigator Bennett conducted a sworn recorded interview with R
SN by phone. The followingis a; summary of that interview:

MRS stotcd she knew Lieutenant Nardicllo as the President of the ‘Trailwood
Townhome Homeowners Association (HOA).

AR ¢ though she does not live in the Trailwood subdivision any

longer she still owns'a townhomc‘.thﬁe,.
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Investigator Bennett asked MESNEN if she was ever contacted by Licutenant Nardiello
while he was acting in his official capacity as a law enforcement officer and she said,
“No, no.” R explained she did come to the Volusia County Administration
Building in Deland; however, she did ‘not g6 t6 the SheriffPs Office Récords Section
located on the fourth floor where Lieutenant Nardiello was. last assigned. ENEEENY vas
asked if Lieutenant Nardiello would ever have any reason to enter her nawme into the
DAVID database and she replied, *To my knowledge no. I-would wot kiow anything
about that no.”

Investigator Bennett asked W if she counld recall a reason why Lientenant
Nardiello would have accessed her personal information in DAVID on J anuvary 4, 2009 at
4:39am and she said, "7 don't recall that date specifically but I have 7o reason to believe
that he had a redason to aceess in January no.” SR was asked about January 12,
2011 at 10:38 pm and she replied, “Not at all. No #éason to know why he would do that
no.” and she added, ... work Monday through Friday and most likely I was in bed
before 9:00 because I wake up pretty early to go to work on Thursday so 1 woiildn 't have
been on the road driving there would have been no reason to access my driving records I
would have been asleep.” '

Investigator Bennett asked AN if Licutenant Nardiello ever asked her out on a date
and she stated, “Maybe ‘whether it was the word date or not the word dare maybe
Something along those lines. Would you like to go for a drink kind of thing something
like that.” WM cxplained Lieutenant Nardiello may have asked her out on a date
once or twice. '

On May 8, 2013, Lieutenant Eagan conducted a sworn recorded interview with NN
SEEENR by phone. The following is a summary of the interview:

| i - ). RN iold Licutenant
Eagan she met Licutenant Nardiello approximately two years ago on a blind date
arranged by a friend of hers ity - — ]
She expldined she and Lieutenant Nardiello went out on one date: She said their
interaction was purely social and he had no reason to enter her name in a law
enforcemient database. She said nejther she, nor any family member has had any
interaction with Jaw enforcement and specifically Lieutenant Nardiello.

According to the DAVID audit report, Licutenant Nardiello accessed WNmmmg’s
name in the DAVID law enforcenient. restricted driver”s license database on October 13,
2010 at 1743 hours and October 15, 2010 at 0932 hours. On October 13, 2010,
(Sergeant) Nardiello was logged onto CAD a8 off-duty in his paticl car. On Oetober 15,
2010, Lieutenant Nardiello was logged onto CAD a5 1D30 and siot assigned to- any law
enforcement activity. Based on the interview with WIS, it appears there was no
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legitimate law enforcement purpose for Lieutenant Nardiello to-access her name from the-
testricted criminal justice database. It is suspected Lieutenant Nardiello used the DAVID
system for personal reasons since the otily interaction was a blind date arranged by a

CONCLUSION:

This investigation proved that Lieutenant N'ardieljlo‘_used the DAVID database one
hundred and four (104) times to aceess the personal 1aformation of persons for no Tawful
purpose which is & violation of VCSO Department Standatds 82.6 and a noncriminal
infraction of Florida Statute 119.10. Of those-one hundred and four unauthorized entries,
Lieutenant Nardiello accessed the emergency contact information twenty (20) times
without a lawful purpose which is also a violation of VCSO Department Standards 82.6
and a crimiri4l violation of Florida Statute 119.0712,

Investigator Bennett was unable to interview Lieutenant Nardiello on the DAVID
violations since he resigned on May 9, 2013, the day of his second.scheduled. interview.
Furthermore, Lieutenant Nardiello’s abrupt resignation thwarted any questioning by
Investigator Berinett on the new evidénce that was obtainied pertaining to his. financial
discrepancies with the Trailwood HOA.

This Report -of Incident (ROD ‘was broken imo two parts; Part ] outlining the
investigation based on the written complaint and Part IT which exclusively focused on
Lieutenant Nardiello ill egally accessing personal mformation in the DAVID database.

Part 11 of this investigation proved Lieutenant Nardiello illegally accessed the personsl
and emergency contact information, of persons. using the DAVID database. Since
accessing such information without a law enforcement purpose is a violation of Florida
Statute and Federal Law, all the victims® ‘petsorial information pertaining to sald findings
of the DAVID investigation will be held confidential.

Transcripts and evidence derived from the personal information that-was obtained during
the course of this investigation. are located in the six white binders that accompany this
report.  This RO, with proper redaction is subject td publi¢ viewing; however, the six
binders accompanying this report contain personal infonmation that caririot be. released
and are EXEMPT from public records requests.
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On May 22, 2013, this'investigation was presented to the Sheriff and his administrative
staff. After review, the Sheriff determined the violations of the below listed Départment
Standards to be:
VIOLATIONS:
26.2.50 Neighborhood and Domestic Disputes Sustained
26.2.108 Perjury in an Official Proceeding Sustained
26.2.124 Compliance With Direct Order Sustained
26.2.129 Misdemeanor Injurions to'the Department Sustained
26.2:130 Commission of Felony- * Sustained
Volusia County Merit System Rules and Regulations 86-453 (3) Sustained
Volusia County Merit System Rules and Regulations 86-453 (13)Sustained
EXHIBITS:
A.  Report of Investigation (Part II)

Official Cotrespondetice

“Florida DHSMV-DAVID Authorization and Acknowledgement™
- Copies of 'Lieuteﬂ'aﬁt Nardielio’s notepads

White binder Book-1*

‘White binder Book-2*

‘White binder Book-3*

T @ " W Jg o 9w

‘White binder Book-4*

White binder Sattipling-1*

it
]

J. White binder Sampling-2*

* - indicate confidential information that is EXEMPT from public records requests
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WITNESSES:

Port Orangs, Florida
Port Orange, Flerida
Delandl, Fiorida

Port:Orange, Flotida

Daytona Beach, Florida,

Al
Pott Oraige, Florida.

DeLand, Flotida,

Otmond Beach, Florida
Deland, Flofdd

‘Port Orange; Florida

%



Port Orénge; forida

Daytons Beack, Florida

‘Daytona Beach, Floride
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Port Orange, Florida

Port-Orangee, Florida

Edgewster, Florida




" Jacksonville, Florida

" Tampe, Florida

~ Palm City; Florids.

" Napes, Florids

‘New Smyrma Bach, Florida
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I, the undersigned, do hereby swear, under the penalty of perjury, that, to the best of my
personal knowledgs; information, ‘and belief, I have nét knowinigly or willfully deprived,
or allowed another to deprive, the suspect of the investigation of any rights contairied in
ss. 112,532 and 112,533, Florida Statutes. :

INVESTIGATOR: . )i

_ I'nv. ior- Glen Bennett
Internal Affaird Investigator

APPROVED BY{ AA .
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